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IZVEŠTAJI: 

  RTV- Za zdravstvo u Vojvodini dogodine 2,59 milijardi dinara, još bolnica na listi za obnovu  

  BLIC- Doktorka koja je VOĐA SRPSKIH ANTIVAKCINAŠA neće ostati bez licence za rad, a razlog je SKANDALOZAN 

  RTS- Posao za najbolje mlade niške lekare 

  N1- Novi Sad donirao 10 miliona dinara Fondu za lečenje dece u inostranstvu  

   RTV- Pokrajinski zavod za sport dobio prostoriju za oporavak sportista 

 

 

 



 

 

TEMA: Za zdravstvo u Vojvodini dogodine 2,59 milijardi dinara, još bolnica na listi za obnovu  

TEKST: NOVI SAD -  Pokrajinska vlada je u 2018. godini u zdravstvo uložila 2,5 milijarde dinara i to je 
najveći novac koji je ikada izdvojen za zdravstvo u pokrajini. 

U narednoj godini budžet za zdravstvo biće 2,59 milijardi dinara, čime će biti nastavljen kontinuitet 
ulaganja u zdravstveni sistem u Vojvodini. 

Najviše novca u 2018. godini potrošeno je za nabavku medicinskih dijagnostičkih aparata, 
infrastrukturno ulaganje, izradu projekata za nove rekonstrukcije, ali i u posebne programe zdravstvene 
zaštite. 

Sve opšte bolnice u Vojvodini sada imaju funkcionalne CT aparate, a po prioritetima, zdravstvene 
ustanove u Vojvodini opremljene su novim ultrazvučnim, radiološkim i endoskopskim aparatima. 
Kupljene su i nove dve angio sale, što je doprinelo tome da prvi put ne postoje liste čekanja za 
kateterizacije srca, a Vojvodina dobija i tri nove magnetne rezonance. 

Osvrćući se na rezultate u 2018. godini, pokrajinski sekretar za zdravstvo Zoran Gojković dodao je da je 
obezbeđeno 21 sanitetsko vozilo hitne pomoći, kako za bolnice, tako i za domove zdravlja u Vojvodini. 

Posle mnogo godina počela je sanacija i adaptacija objekata svih nivoa zdravstvene zaštite. U Kliničkom 
centru Vojvodine kompletno je završena rekonstrukcija nekoliko klinika, pojedine su u završnim fazama 
rekonstrukcije, a u planu je da do kraja sledeće godine građevinskim radovima budu obuhvaćene ostale 
klinike KCV. 

Kako je rekao sekretar Gojković, u januaru se očekuje kompletno završetak radova u opštoj bolnici u 
Pančevu, završen je deo građevinskih radova u opštim bolnicama u Sremskoj Mitrovici i Zrenjaninu, a 
izdvojena su i značajna sredstva za adaptaciju bolnica u Subotici, Somboru, Vrbasu i Senti, za specijalnu 
bolnicu za psihijatrijske bolesti u Kovinu i za Institut za onkologiju Vojvodine i druge zdravstvene 
ustanove. 



Zdravstveni sistem Vojvodine bogatiji je za 1.257 novih zaposlenih, što je povećanje za oko 30 odsto u 
odnosu na 2017. godinu. 

Plan za sledeću godinu, kako je rekao Gojković, je da se nastavi kontinuitet u sprovođenju zdravstvene 
politike Pokrajinske vlade. Započeće se rekonstrukcija nekoliko opštih bolnica i rekonstrukcija Instituta 
za kardiovaskularne bolesti Vojvodine. Pokrajinska vlada nastaviće i sa ulaganjima u kupovinu 
medicinske opreme, prevenciju javnog zdravlja i posebne programe zdravstvene zaštite. 

 

 

TEMA: Doktorka koja je VOĐA SRPSKIH ANTIVAKCINAŠA neće ostati bez licence za rad, a razlog je 
SKANDALOZAN 

TEKST: Protiv psihijatra dr Jovane Stojković, nezvanične vođe srpskih antivakcinaša, pokrenut je 
postupak pred Sudom časti Regionalne lekarske komore Beograda za oduzimanje licence za rad, zbog 
širenja antivakcinaških ideja i odvraćanja roditelja od vakcinacije njihove dece. Taj isti postupak nedavno 
je prekinut, jer se smatra da njeni medijski nastupi nisu dovoljan razlog za vođenje postupka za 
oduzimanje licence. 

Dr Stojković je zajedno sa ostalim antivakcinašima u Srbiji, prema dosad objavljenim podacima, svojim 
zastrašujućim idejama, koje nisu utemeljene u zvaničnoj nauci o štetnosti MMR vakcine - protiv malih 
boginja (morbili), zaušaka (mumps) i crvenke (rubela), ulivala roditeljima strah u kosti, zbog čega su oni 
masovno odbijali da vakcinišu svoju decu zbog čega je, kako su dosad tvrdili epidemiolozi, buknula 
epidemija malih boginja u oktobru prošle godine, a koja je i dalje na snazi. 

Prema podacima Instituta za javno zdravlje "Dr Milan Jovanović Batut", obolelo je blizu 6.000 građana i 
umrlo 15 ljudi, što je više žrtava, nego u zastrašujućoj epidemiji variole vere ili velikih boginja u staroj 
Jugoslaviji. 



"Obustavljen postupak protiv dr Jovane Stojković" 

Kako "Blic" saznaje u Regionalnoj lekarskoj komori Beograda, predsednik prvostepenog Suda časti tog 
ogranka Lekarske komore Srbije prekinuo je postupak protiv dr Jovane Stojković, zato što izjave u 
novinama ne mogu da budu predmet rasprave pred prvostepenim sudom. 

- Zbog toga je predsednik Suda časti potpisao rešenje o obustavi postupka koje bi ovih dana trebalo da 
bude poslato Lekarskoj komori Srbije - kaže izvor "Blica" iz Lekarske komore SRbije (LKS). 

U LKS zvanično su potvrdili za "Blic" da je pokrenut postupak pred Sudom časti protiv psihijatra dr 
Jovane Stojković, ali da će o svim detaljima obavestiti javnost po okončanju svih procedura. 

"Dokazi protiv dr Stojković nisu samo novinski članci" 

Dokaze o štetnom delovanju dr Stojković i odnosu prema lekarima u Srbiji, koji zagovaraju vakcinaciju 
dece, ali i zahtev da joj se oduzme licenca za rad, dostavili su prošlog decembra petorica lekara, među 
kojima je dr Tomislav Stevanović, pedijatar iz Zrenjanina. 

Zanimljivo je da je on prvi u Srbiji koji je tužio dr Jovanu Stojković Osnovnom sudu u Zrenjaninu zbog 
uvrede, između ostalog što je javno rekla da on ima psihijatrijsku dijagnozu, i dobio pre dva dana 
presudu da je ona kriva i da na ime kazne mora da plati 75.000 dinara. 

Dr Tomislav Stevanović, potvrđujući sve to za "Blic", kaže da je iznenađen obustavom postupka pred 
Sudom časti LKS protiv dr Stojkoviće jer je on, sa svojim kolegama, prikupio dokaze koji jasno ukazuju na 
kršenje Kodeksa medicinske etike LKS. 

- Dokazi nisu bili samo novinski članci u kojima se to jasno vidi, već i njena istupanja u antivakcinaškoj 
grupi, pisma u medijima, njeni nastupi na televiziji. Ona je za mene rekla da imam psihijatrijsku 
dijagnozu, što je protvzakonito i nenetički, zbog čega sam je dobio na sudu - kaže dr Stevanović i dodaje 
da obustavljanje postupka protiv dr Stojković samo je znak da LKS ne radi svoj posao, "da je birokratsko 
udruženje, koje ima ogroman novac i bavi se nekim drugim stvarima". 

"Nije sloboda mišljenja već propaganda" 

- Frapiran sam odlukom jer novinski članci mogu da budu dokazi o kršenja lekarske etike. Mi smo je i 
prijavili Sudu časti zbog njenog istupanja u javnosti, a koje se tiče njene struke, nipodaštavajuće izjava o 
drugim kolegama, a koje zabranjuje Kodeks - ističe on. 

- Ovde se ne radi o slobodi na mišljenja, već na propagiranju stavova o štetnosti MMR vakcine, ali i 
drugih, što za posledicu ima odbijanje roditelja da vakcinišu svoju decu, pojava epidemije morbila, a što 
je najgore - 15 smrtnih slučajeva. Takođe, još je gore što je u Srbiji srušen kolektivni imunitet, koji 
podrazumeva 95 odsto vakcinisane dece, a sada je on u celoj zemlji oko 83 odsto. Upravo, kolektivni 
imunitet je bedem da virus morbila ne dobiju svi građani, uključujući i one koji zbog medicinskih razloga 
ne mogu da budu vakinisani. Tvrdim i na tome ostajem - MMR vakcina je aposlutno bezbedna - 
objašnjava taj pedijatar. 

"Opasan jezik i svašta izmišlja" 



Prof. dr Zoran Radovanović, predsednik Etičkog odbora Srpskog lekarskog društva (SLD) i epidemiolog 
koji je upozoravao na scenario pojave morbila zbog delovanja antivakcinaša, kaže za "Blic" da dr Jovana 
Stojković ima "opasan jezik, svašta izmišlja i pritom je svesna toga". 

- To više ne spada u slobodu mišljenja već agitaciju protiv vakcinisanja dece, a koja pravi ogromnu štetu. 
Ona mora da oseća odgovornost za tu decu. Ona je čak za kolegu Stevanovića javno izrekla da ima 
psihijatrijsku dijagnozu čime je prekršila Zakon o zaštiti prava pacijenata i Hipokratovu zakletvu. To lekar 
ne sme da radi. Čak i da zna da neko ima dijagnozu, zakon zabranjuje da se to javno izgovara ili govori 
trećim licima. U pitanju je i ogroman etički prekršaj - naveo je on. 

Prof. dr Radovanović kaže da dok se čitav slučaj u LKS u vezi sa dr Stojković ne završi, ne želi da ga 
komentariše. 

 

 

TEMA: Posao za najbolje mlade niške lekare 

TEKST: Šezdeset najboljih studenata medicinskih fakulteta u Srbiji dobilo je posao. Veliki broj njih radiće 
u Kliničkom centru u Nišu. 

Dvanaest najboljih studenata Medicinskog fakulteta u Nišu dobilo je posao u niškom Kliničkom centru. 
Od Nove godine ovde će raditi radiolog Pavle Pešić i anesteziolog Velimir Perić. 

"Za mene to predstavlja jednu veliku satisfakciju, ali i veliku motivaciju, da se dalje trudim, zalažem i 
radim. Jako sam srećan što sam dobio ono što sam oduvek želeo, specijalizaciju i posao koji sam oduvek 
voleo, to je radiologija i time mi se ostvario san koji sam oduvek želeo", ističe dr Pavle Pešić, radiolog. 

"Meni je ostvarena životna želja da se bavim anesteziologijom na kardiohirurgiji i da ljubav koju sam 
stekao za vreme školovanja na osnovnim studijama prema kardiologiji i anesteziologiji da ih objedinim i 
da na taj način dam svoj maksimum u lečenju pacijenata", kaže dr Velimir Perić, anesteziolog. 



U Kliničkom centru kažu da će ovi mladi ljudi raditi u vrhunskim uslovima i sa najmodernijom opremom. 
Uglavnom se radi o stručnjacima koji su već godinama na volonterskoj specijalizaciji. 

"Deca koja su imala veliki prosek, među najboljima u Srbiji, sigurno će posle dugog školavanja, uspešnog 
školovanja, uspeti da u novoj zgradi Kliničkog centra, u najboljim uslovima koji trenutno postoje u Srbiji i 
Balkanu, pokažu sve ono što su učili godinama", ističe dr Zoran Radovanović, direktor Kliničkog centra 
Niš. 

Sonja Janković, kao jedna od najboljih, primljena je u Klinički centar u Nišu pre 6 meseci. Kaže da je za 
ovo kratko vreme mnogo naučila. 

"Ovo je motivacija za dalji napredak i rad, jer vidite da je neko prepoznao vaš trud i rad tokom 6 godina 
studiranja. Sav napor koji ste uložili je prepoznat i to je zaista lepo", dodaje dr Sonja Janković, radiolog. 

 U Kliničkom centru ističu da je za njih veoma važno što su uz saglasnost Ministarstva pre 4 godine vratili 
mogućnost volenterske specijalizacije. Na taj način im je olakšano da najbolje mlade stručnjake zadrže u 
Kliničkom centru i ponude im posao. 

 

 

TEMA: Novi Sad donirao 10 miliona dinara Fondu za lečenje dece u inostranstvu  

TEKST:  Gradonačelnik Novog Sada Miloš Vučević i ministar zdravlja Zlatibor Lončar potpisali su Ugovor 
o donaciji Novog Sada od 10 miliona dinara Budžetskom fondu za lečenje oboljenja koja ne mogu da se 
leče u Srbiji. 

"Zahvaljujući građanima i odgovornom upravljanju javnim finansijama, bili smo u mogućnosti da 
dvostruko povećamo iznos u odnosu na prethodne dve godine, kada smo donirali po pet miliona 
dinara", izjavio je Vučević. 



 

 

TEMA: Pokrajinski zavod za sport dobio prostoriju za oporavak sportista 

TEKST: NOVI SAD -  Prvi put za 65 godina, Pokrajinski zavod za sport i medicinu sporta, dobio je 
jedinstvenu namensku prostoriju koja služi isključivo za oporavak sportista. 

Današnji sport iziskuje velika opterećenja, a zahteva brz povratak na teren. Upravo zbog toga, u 
Pokrajinskom zavodu za sport i medicinu sporta, prepoznata je potreba za otvaranjem najmodernijeg 
terapeutskog bloka i sobe za oporavak sportista. 

"To je jedna profesija gde svaka duža odsutnost sa terena, ili neadekvatno lečenje dovodi do 
nesagledivih posledica za sportske organizacije i za same sportiste. Siguran sam da je ovo samo jedan 
početni korak i da ćemo u narednom periodu, u narednom budžetu gledati da odvojimo sredstva za ono 
što je aktuelna potreba Pokrajinskog zavoda za sport", kaže Vladimir Batez, pokrajinski sekretar za sport i 
omladinu. 

Insvesticija u novi blok iznosila je oko 2 miliona i 650 hiljada dinara. Prostorija je opremljena 
medicinskim uređajima koji pospešuju oporavak sportista, poboljšavaju fizičke performanse, vrše 
masažu mišića i drugo. 

"Sportista ulazi u sam prostor, mi smo to da kažem doradili priču, da naš sportista će uzeti i ući u balon, i 
na taj način će za njega biti izuzetno dobro, jer dobija čist vazduh, kiseonik i na taj način se počinje 
oporavak. 

U sklopu samog oporavka on će moći da dobija i terapeutski deo", ističe Danijel Župić, direktor 
Pokrajinskog zavoda za sport i medicinu sporta. 

Sportistima su na usluzi i prostorije za sportsko - medicinske preglede i odeljenja za dijagnostiku 
treniranosti, koje su takođe renovirane investicijom Pokrajinske vlade. 
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